
1 
 

JAARVERSLAG  Amsterdamsche Football Club over het seizoen 2023 - 2024 
 
 

- Inleiding 
Inmiddels ligt het 129e seizoen van AFC alweer achter ons. Een seizoen vol met 
gebeurtenissen, hoogte- en dieptepunten, vreugde en leed, én tradities, waar we bij 
AFC trots op zijn.  
 
In dit jaarverslag wordt een en ander in vogelvlucht belicht, met hier en daar wat 
extra aandacht aan bepaalde zaken. 
 
Ons Eerste draaide een enigszins teleurstellend eerste seizoenshelft, maar wist zich 
na de winterstop met veelal goed en aantrekkelijk voetbal prima te herstellen, met 
een knappe vijfde plaats tot gevolg. Een compliment aan trainer Benno Nihom en de 
zijnen is hierbij op z’n plaats. 
 
Bij de Vrouwen wist het eerste team promotie naar de Hoofdklasse te bewerkstelligen. 
Na twee eerdere kampioenschappen in de voorgaande twee jaren betekende dit 3x 
promotie op rij. Zondermeer een knappe prestatie. 
 

- Louise van Nimwegen 
Het moment dat op mij het afgelopen seizoen de meeste indruk heeft gemaakt en mij 
diep heeft ontroerd, was het afscheid van Louise van Nimwegen voorafgaand aan de 
thuiswedstrijd van ons Eerste tegen Rijnsburgse Boys.  
 
Louise van Nimwegen, speelster van Vrouwen 2 en nog maar 20 jaren jong, overleed 
aan een hartfalen op 27 maart 2024.  
 
De teams van Vrouwen 1 en 2 stonden arm in arm voor de hoofdtribune, de spelers 
van ons Eerste en Rijnsburgse Boys stonden rond de middencirkel. Op het grote 
scherm werd een foto getoond van Louise van Nimwegen in ons mooie AFC shirt.  
 
Een minuut van doodse stilte trotseerde het Sportpark Goed Genoeg. Na het 
fluitsignaal passeerden de dames, hevig geëmotioneerd en met betraande ogen, mij 
in de deuropening naar de kleedkamers. Een beeld dat ik niet snel zal vergeten.  
 
Op donderdagavond 18 april, na afloop van een bestuursvergadering, liep ik met 
medebestuursleden Remco Post en Wiebe Westerhof richting ons tweede veld. We 
konden nog net getuige zijn van de laatste paar minuten van de kampioenswedstrijd 
van Vrouwen 2 tegen Kampong 1. Een eclatante 9-1 overwinning bekroonde een 
schitterend seizoen.  
 
Na uitreiking van de kampioensmedailles, het nemen van de kampioensfoto’s  en het 
ontpoppen van de champagne op de middenstip, liepen de speelsters en begeleiding 
richting de aanwezige toeschouwers. Onder hen was ook de vader van Louise van 
Nimwegen. Met het uitspreken dat het kampioenschap wordt opgedragen aan Louise, 
nam hij zichtbaar geëmotioneerd, maar uiterst dankbaar, de kampioensmedaille in 
ontvangst.  
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- Wessel Been 
Gelukkig waren er ook bijzonder mooie momenten. Een daarvan, of wellicht twee, wil 
ik graag nog even onder de aandacht brengen.  
 
Het is 1 november in de ochtend als trainer Benno Nihom telefonisch contact zoekt 
met de dan nog 20-jarige Wessel Been, speler van de O21. Benno vraagt of Wessel 
’s avonds kan invallen bij het Eerste voor de zieke Melvin Platje. Eigenlijk had hij een 
tentamen, maar deze zegt hij er graag voor af.  
 
De aanvaller van de O21 kent een aparte voetballoopbaan. Na een jaar in de AFC O17 
te hebben gespeeld, wordt hij gescout door PEC Zwolle waar hij 2 seizoenen volmaakt 
in de O18 en de O21. Daarna volgt een uitstapje naar de O19 van het Italiaanse 
Lecce. In seizoen 2022/2023 keert hij terug bij AFC. 
 
Op een met 2000 toeschouwers volgepakt Sportpark Goed Genoeg weet AFC knap 
stand te houden tegen de dan op de negende plaats bivakkerende Eredivisionist. AFC 
speelt gedurfd en zet hoog druk, maar tot een score is het aan beide kanten nog niet 
gekomen. 
 
En dan vlak voor tijd, in de 85e minuut, mag de bijna twee meter lange Wessel Been 
voor het eerst zijn opwachting maken in het Eerste. Bij zijn eerste balcontact, uit een 
hoekschop van Julian van der Greft, weet de sympathieke aanvaller de bal met het 
hoofd in de hoek te knikken. 1-0 voor AFC.  
 
Dolle vreugde onder spelers, staf en toeschouwers. Als even later na een blessuretijd 
van 6 minuten de scheidsrechter voor het einde fluit, bestormt het jeugdige AFC 
publiek het veld en wordt Wessel Been als een ware held onthaald. 
 
Een prachtig scenario voor een spannend jongensboek. 
 

- Jongensdroom 
Het sprookje kreeg nog een vervolg. Wessel Been was ‘hot’ en werd door vele 
journalisten geïnterviewd. Hij mocht zelfs de loting voor de volgende ronde verrichten 
bij ESPN. De volgende tegenstander was RKAV Volendam, dat in de competitie 
makkelijk scorend bovenin meedraaide in de Derde divisie en uiteindelijk ook het 
kampioenschap zou veroveren. 
 
Op een druilerige woensdagavond mocht het Eerste aantreden tegen de amateurs 
van Volendam. De wedstrijd werd in het stadion van de BVO gespeeld. De Business 
Club had voor supportersbussen en een arrangement gezorgd. De sfeer was 
opperbest, alleen het weer werd van kwaad tot erger en het was geen minuut droog. 
 
Na een bloedeloze 0-0 ruststand wordt een kwartier na rust ons ‘goudhaantje’ Wessel 
Been ingebracht. En jawel hoor, hij was nog geen 5 minuten in het veld en daar liet 
hij de uitkomende keeper van Volendam, na een splijtende pass van Splinter de Mooij, 
met een geplaatste schuiver het nakijken. 
 
Na het eindsignaal dat mede dankzij het goede keepen van Gijs van Zetten zonder 
tegengoals wordt bereikt, is het feest.  
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De spelers bedanken hand in hand het meegereisde AFC publiek, zoals dat in een echt 
voetbalstadion na een overwinning het gebruik is.  
 
Als Wessel Been later ‘boven’ verschijnt, neemt hij met een stralend gezicht alle 
felicitaties in ontvangst. Hij laat alle aandacht over zich heen komen en blijft de 
vriendelijke, bescheiden jongen die de volgende dag gewoon weer naar school moet. 
 
Met een meer dan voldaan gevoel vertrekken de AFC’ers met de bussen richting 
Amsterdam, terwijl het buiten nog steeds regent. Een ieder is benieuwd wie de 
volgende tegenstander wordt. 
 
Verderop in het verslag leest u over het vervolg in het KNVB Bekeravontuur en de 
verrichtingen van het Eerste in de competitie.  
 
- Bestuur  
Het bestuur was voor het seizoen 2023 - 2024 was als volgt samengesteld: 
 
Voorzitter: Brain Speelman (11e  jaar in het bestuur, 2e jaar als voorzitter) 
Penningmeester: David Westerhof (4e jaar in het bestuur, 1e (volle) jaar als 
penningmeester. 
Secretaris: Ernst-Pieter Knüpfer (10) 
Commissaris Technische Zaken: Jair Koekoek (4) 
Commissaris Seniorenvoetbal: Jeroen Brussee (3) 
Commissaris Commerciële Zaken: Nino Ockhuysen (1)  
Commissaris Sportparkzaken, Materiaal en Horeca en vicevoorzitter: Remco Post (8 
waarvan 3e jaar als vicevoorzitter) 
Commissaris Jeugdvoetbal: Wiebe Westerhof (2) 
 
Het bestuur kwam in totaal 16 keer bijeen, gedurende welke de dagelijkse 
beslommeringen van de vereniging werden behandeld. Daarnaast vond er vrijwel 
dagelijks onderling overleg tussen de bestuursleden plaats, en ook tussen een aantal 
bestuursleden met hun respectievelijke commissies.  
 
Uiteraard kan het bestuur de vele werkzaamheden en activiteiten niet ontplooien 
zonder de ondersteuning van onze administratie, commissieleden en vrijwilligers.  
  
- Administratie 
Het bestuur wordt ondersteund door de stille krachten die veelal op de achtergrond 
blijven, maar onmisbaar zijn voor onze vereniging. Rinus van Leijenhorst verzorgt 
sinds jaar en dag de boekhouding, Xander Kristel beheert de wedstrijdzaken, Danielle 
Timmerman die ervoor zorgt dat de (externe) evenementen en overige activiteiten 
die op ons sportpark plaatsvinden goed geregeld zijn en in goede banen worden 
geleid, Henny Kottmann die afscheid neemt als verenigingsmanager en ‘last but not 
least’ Joost van Dolen die de afgelopen maanden een goed inzicht heeft gekregen van 
wat er allemaal op hem afkomt en de taken van Henny Kottmann zal overnemen.  
 
Ik zou bovengenoemde mensen tekort doen met het uitsluitend noemen van 
bovenstaande werkzaamheden want zij doen stuk voor stuk zoveel meer om onze 
club goed te laten functioneren. Bedankt daarvoor! 
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- Onze club 
Hoewel we in een barre tijd leven, waar oorlogen en terreur schering en inslag zijn 
en waar het dagelijkse leven beheerst wordt door haastig gedrag, oppervlakkigheid 
en de ‘social media’, wordt er gewoon elke dag op AFC gevoetbald, getraind en nog 
zoveel meer. AFC is en blijft een ontmoetingsplaats voor velen en heeft een 
belangrijke functie. 
 
Ons aller AFC telt zo’n 2500 leden, waarvan ongeveer 1400 jeugdleden. We kunnen 
met 5 kunstgrasvelden de vraag maar nauwelijks aan en moeten jaarlijks helaas veel 
jeugd teleurstellen, onder het motto vol is vol.  
 
Bij de senioren zijn we met ruim 20 senioren elftallen, min of meer gelijkelijk verdeeld 
over de zaterdag en de zondag, en de Heeren Divisie op de vrijdagavond nog altijd 
sterk vertegenwoordigd. AFC behoort tot één van de grootste voetbalverenigingen in 
Nederland.  
 
Het verloop onder de leden is echter groot: de jeugd telt aan het einde van het seizoen 
een uitstroom van meer dan 350 leden; bij de senioren en Heeren Divisie zijn het er 
meer dan 180. Dit is typerend voor de huidige samenleving. 
 
Een en ander valt deels wel te verklaren. Corona heeft het sportleven geen goed 
gedaan, teamsporten hebben er zeker onder te lijden gehad. Naast gebrek aan fitheid 
(blessures die noodzaken tot stoppen), wil men veelal niet langer de wekelijkse 
verplichting. We leven in een consumptiemaatschappij en het is dan ook niet vreemd 
dat een betrekkelijk nieuwe sport als ‘padel’, met minder verplichtingen, een enorme 
toevlucht heeft genomen. 
 
- Ons clubhuis 
Ons clubhuis dat anderhalf keer groter is dan ons oude clubhuis wordt naast het 
voetbal ook geëxploiteerd voor bijeenkomsten en presentaties van bedrijven, en grote 
evenementen.  
 
Tijden veranderen en zo ook de maatschappij, AFC is daar geen uitzondering op. Door 
de massaliteit groeit ook de oppervlakkigheid. Ouderen hebben daar veelal moeite 
mee en dat is heel begrijpelijk, de hang naar het verleden, het nostalgische wordt 
gemist. Ze kennen en herkennen minder leden en missen daardoor ook een stuk 
gezelligheid op de club.  
 
Die gezelligheid is er ineens weer wel bij een samenzijn zoals met het afscheid van 
Henny Kottmann of na afloop van de Gouden Ballen. Typerend. 
 
Het bestuur doet haar uiterste best om de gezelligheid in ons clubhuis terug te 
brengen en te vergroten. Het staat open voor ideeën en suggesties en heeft een 
luisterend oor.  
 
De achterzaal is inmiddels meer aangekleed en biedt ruimte om gezellig bijeen te zijn. 
Er zal in overleg getracht worden het nog ‘warmer’ te maken, met onder andere meer 
foto’s aan de wanden en, niet onbelangrijk, een andere verlichting. 
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Hieraan zal in de zomermaanden gewerkt worden en evenzo aan de verdere 
aankleding van de voorzijde van de zaal. Inmiddels is ook het geluid op het terras en 
de velden verbeterd door de aanschaf van nieuwe boxen.  
 
Er wordt ook voor de jeugd gezorgd, zo is er ruimte voor tafeltennis, ‘gamen’ en darts 
in ons clubhuis. 
 
- Ons Eerste 
Ons Eerste is afgelopen seizoen op een vijfde plaats geëindigd. Na een wisselvallige 
eerste seizoenshelft werden er in de tweede helft van de competitie 33 punten 
vergaard, en, gelet op de vele onbenutte kansen en soms late tegentreffers, hadden 
dat er zomaar meer kunnen, en wellicht moeten, zijn. Echter, zo werkt het niet in de 
sport. 
 
Opvallend waren de overwinningen in uitwedstrijden tegen Spakenburg (0-2), het 
voor AFC altijd lastige Kon. HFC (0-2), Quick Boys (2-5), Jong Almere (1-5) en 
Kozakken Boys (0-5). 
 
Spakenburg werd afgetekend kampioen met 11 punten voorsprong op de nummer  
twee, De Treffers. FC Lisse (rechtstreeks) en Kozakken Boys (via de nacompetitie) 
degradeerden, terwijl Excelsior Maassluis via de nacompetitie haar vege lijf wis te 
redden. 
 
Het seizoen liet zich onder andere kenmerken door de grote selectie, de vele 
blessures, het invoegen van diverse jeugdspelers afkomstig uit onze O21 en de Zat. 
1, het creëren van vele kansen, het ontbreken van een echte afmaker en het mooie 
bekeravontuur. 
 
Langdurige blessures waren er voor Joël Tillema, Marciano Mengerink en in mindere 
mate voor Splinter de Mooij, Gévero Markiet, Gladwin Curiel, Guus van Weerdenburg 
en Milan Hoek. 
 
Benno Nihom was voor het tweede achtereenvolgende jaar onze hoofdtrainer, 
bijgestaan door zijn assistent-trainers Chederic Seedorf, Kelvin Jansen en Nick van 
der Velden, keeperstrainer John de Lange en teammanager van het Eerste, Tim de 
Groot. Zij zullen deze functies ook komend seizoen blijven vervullen. 
 
Splinter de Mooij werd met 12 doelpunten onze topscorer, gevolgd door Soufiane Hetli 
met 10. Oussama Siali (8 goals) scoorde maar liefst 4x tegen Jong Almere en kwam 
verder betrekkelijk weinig in actie. Splinter de Mooij werd uitverkozen tot ‘Speler van 
het Jaar’ 
 
- Winterstage in Marbella 
Tijdens de winterstop is het Eerste met staf en begeleiding op trainingskamp in 
Marbella geweest. Hier werd de basis voor de tweede seizoenshelft gelegd.  
 
Er werd hard getraind en in een oefenwedstrijd met 4-2 gewonnen van OSJ Rosmalen. 
Daarnaast was er de traditionele avond om de ‘Silver Spoon’ met reserve goalie Marijn 
Dijkstra als trotse winnaar.  
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Op de laatste dag werd er een ‘padel’-toernooi gehouden en had iedereen tot aan het 
vertrek tijd voor zich zelf. Al met al een geslaagde trip. 
 
- KNVB Beker 
Na de overwinningen op PEC Zwolle (1-0) en RKAV Volendam (0-1), met Wessel Been 
in de hoofdrol, werd in de achtste finale, nota bene op de 129e verjaardag van AFC, 
met 1-0 in het Gelredrome van Vitesse verloren. Met een beetje meer lef had daar 
wellicht meer ingezeten. Het laatste kwartier met invallers Matthijs Jesse en Soufiane 
Hetli in de aanval maakten het nog spannend. Keeper Gijs van Zetten verdient een 
speciale vermelding voor zijn uitstekende reddingen. 
 
- Raily Ignacio 
In de winterstop vertrokken Raily Ignacio (Kozakken Boys) en Darren Maatsen 
(Excelsior Maassluis). Raily Ignacio kwam in totaal 160 wedstrijden uit voor The Reds 
en scoorde daarin maar liefst 99 doelpunten. Een schitterende staat van dienst en we 
kunnen zondermeer stellen dat Raily Ignacio van enorme waarde is geweest voor 
AFC. Het zal u niet verbazen dat Wessel Been in de winterstop aan de selectie werd 
toegevoegd. 
 
- Vertrek van spelers 
Naast Raily Ignacio en Darren Maatsen zullen ook de volgende spelers AFC gaan 
verlaten: Dalian Maatsen (Katwijk), Segun Owobowale (VVSB), Gladwin Curiel 
(Volendam), Mitch van Kempen (Rijnsburgse Boys), Oussama Siali (DVS’33), 
Soufiane Hetli (Telstar) en Nigel Hasselbaink. 
 
Voor komend seizoen zal de selectie van het Eerste worden ingekrompen. Voor zover 
nu bekend, komen Milan Klopper (ADO’20) en Ricardo van Rhijn (FC Lisse) over naar 
AFC. 
 
- Rondom het Eerste 
Naast het kwartet aan trainers beschikte het Eerste ook over een uitgebreide staf aan 
begeleiding. Maarten van der Schaaf (Performance coach) en Kees Kalk (videoanalist) 
zullen volgend seizoen niet terugkeren. 
 
We zijn onze oud-voorzitter en erelid Machiel van der Woude zeer erkentelijk voor 
zijn uitgebreide voorbeschouwingen en wedstrijdverslagen die wekelijks op de AFC 
website worden gepubliceerd. Hiermee houdt hij niet alleen onze geïnteresseerde 
lezers goed op de hoogte, het is ook nog eens een mooie aanvulling voor de 
geschiedschrijving over de verrichtingen van ons Eerste. Dank daarvoor. 

 
Machiel van der Woude, Ger van Caspel en Hans Elias zijn, meereizend met de 
spelersbus, ook een van de weinige trouwe bezoekers van de uitwedstrijden van ons 
Eerste. Daarnaast treden Machiel en Ger, naast de AFC bestuursleden (voor zover 
aanwezig), voor en na de thuiswedstrijden van het Eerste ook op als gastheer aan de 
bestuurstafel. Hans Elias doet dit voor de aanwezige pers en Dennis Bijlsma treedt op 
als gastheer voor de Business Clubleden. Een en ander wordt zeer gewaardeerd. 
 
De scheidsrechters worden bij thuiswedstrijden van het Eerste begeleid door uw 
secretaris, die deze taak een aantal jaren terug heeft overgenomen van ons Erelid 
Marcel Koster.  
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Marcel heeft deze taak jarenlang met veel plezier verzorgd en komt nog altijd graag 
een kijkje nemen in de catacomben om ‘zijn’ scheidsrechters te begroeten en de AFC 
spelers een ‘high five’ te geven. 
 
- Zaterdag 1  
Op zaterdag 15 juni speelde de Zaterdag 1 op het hoofdveld van Hoofddorp de finale 
van de nacompetitie tegen Stormvogels.  
 
Na het kampioenschap zonder promotie van vorig seizoen (met dank aan de 
onnavolgbare KNVB) was het team van de Zaterdag 1 grotendeels uiteen gevallen. 
Het gevolg was dat de Zaterdag 1, gevuld met jonge spelers van het Tweede, een 
uiterst moeizaam seizoen kende en via de nacompetitie voor lijfsbehoud in de Tweede 
Klasse moest strijden.  
 
In maart had oudgediende, Wessel Colijn, het stokje overgenomen van de plots 
opgestapte trainer Bob Veldhuis. Wessel Colijn, oud trainer van de Zaterdag 1 en van 
het Tweede, ging de uitdaging aan, en, gedreven en positief gestemd als hij altijd is, 
wist hij in no time de sfeer in het team terug te brengen. 
 
Met oud-getrouwe teammanager Wiebe Westerhof aan zijn zijde en met versterking 
van een aantal jeugdspelers uit de O21 werd in de nacompetitie eerst nipt gewonnen 
van Amstelveen Heemraad en vervolgens eveneens van Wartburgia. 
 
Helaas lukte het de jonge ploeg van Wessel Colijn in de wedstrijd tegen Stormvogels 
niet om de kansen, die er zeker waren, te benutten. Vlak voor tijd wist Stormvogels 
uit een vrije trap ‘randje 16’ te scoren.  
 
Volgend seizoen zal het team versterkt worden met een aantal op het oude nest 
terugkerende ras-AFC’ers. Met Wessel Colijn en hopelijk Wiebe Westerhof weer als 
teammanager zal ongetwijfeld de doelstelling zijn het verloren terrein weer te 
heroveren. 
 
- Promotie Vrouwen 1 
Na twee kampioenschappen op rij in de afgelopen twee seizoenen, lukte het de 
Vrouwen 1 dit seizoen, via winst tegen Hoogland in de nacompetitie, promotie naar 
de Hoofdklasse te bewerkstelligen. De Hoofdklasse is na de Eredivisie en de Topklasse 
het derde niveau in Nederland. Een uiterst knappe prestatie.  
 
Eerder wisten de Vrouwen in de Bekercompetitie na drie overwinningen door te 
dringen tot de halve finale. Tegenstander hier was het amateurteam van Ajax dat 
onder andere enkele oud-speelsters van Ajax 1 in haar gelederen heeft en zelfs een 
enkele ex-international. In een uiterst spannende wedstrijd waarin onze Vrouwen 
misschien wel het betere van het spel hadden, werd uiteindelijk via strafschoppen 
verloren.  
 
Op vrijdagavond 7 juni vond met een BBQ op het achterterras op AFC de afsluiting 
van het seizoen plaats.  
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Voorzitter Brian Speelman hield een korte toespraak, waarna de ‘awards’ werden 
uitgereikt voor de ‘Most Valuable Player’ (Demi Mulder), het aankomend talent 
(keepster Christine van Schuppen) en de topscorer (Chelsea Kenton met 22 goals) 
van het seizoen. 
 
Onze gelukwensen gaan uit naar trainer coach Gianni de Ridder, teamleider David 
Gans en uiteraard de speelsters van AFC Vrouwen 1. Ook de namen van Kirsten 
Slisser, sinds jaar en dag commissielid voor de Vrouwen/meisjes, en Harro Kras 
mogen in dit rijtje niet ontbreken. 
 

- Jeugdafdeling  
Heeft u wel eens op onze website naar de teamindelingen of het trainingsschema van 
de jeugd gekeken. Ik kwam tot 91 teams in de leeftijdscategorieën van O8 tot en met 
O23, jongens en meisjes, verdeeld over de zaterdag en de zondag.  
 
Daarnaast kent AFC voor de jongste jeugd de geliefde interne competities van de 
Champions League en Eredivisie en sinds vorig seizoen voor de peuters het 
‘Voetjebal’. 
 
U zult begrijpen dat het voor onze jeugdcommissie organisatorisch een hele klus is 
om een en ander in goede banen te leiden, zowel voor wat betreft de competities en 
de trainingen. Dat geldt ook voor Xander Kristel, die op ons kantoor verantwoordelijk 
is voor ‘wedstrijdzaken’ en de schema’s voor de trainingen verzorgt. 
 
En er komt nog veel meer bij kijken. AFC heeft voor de jeugd meer dan 50 trainers, 
verdeeld over selectieteams, onderbouw (O8-O12), Middenbouw (O13-O15) en 
Bovenbouw (O16-O18). En daarnaast het Meisjes- en Vrouwen voetbal dat vooralsnog 
onder de hoede van de jeugdcommissie ressorteert. 
 
Gelukkig kan de jeugdcommissie ook over een tiental  coördinatoren beschikken. Zij 
vervullen een belangrijke taak en zijn een verlengstuk van de jeugdcommissie. De 
jeugdcoördinatoren zijn de eerst verantwoordelijken voor de dagelijkse gang van 
zaken en hebben een adviserende rol bij veranderingen en aanpassingen in het beleid. 
Alle jeugdcoördinatoren hebben een eigen aandachtsgebied. 
 
Naast het vele werk van onze jeugdcommissie, de coördinatoren, trainers en Xander 
Kristel op ‘wedstrijdzaken’, zijn wij ook afhankelijk van de steun die wij krijgen van 
de wedstrijdtafel, de scheidsrechters, de fysio’s en niet te vergeten de vele ouders, 
die vaak als leider of grensrechter hun steentje bijdragen. Wij zijn hen allen zeer 
dankbaar en zouden het zonder hun steun niet kunnen bolwerken. 
 
Het is niet voor niets dat de jeugdopleiding van AFC geroemd wordt en tot de beste 
van Nederland behoort. Wij investeren in onze trainers en zien daar ook het resultaat 
van. Jaarlijks vertrekken er zo’n 25 jeugdspelers naar BVO’s en ook het gebeurt met 
enige regelmaat dat ook onze jeugdtrainers een dergelijke stap maken. 
 
De jeugdcommissie schenkt ook veel aandacht aan de breedtesport. Hoewel de ruimte 
op ons sportpark beperkt is, hebben wij naast de selectieteams ook veel jeugdteams 
in de Midden- en Onderbouw die niet puur gericht zijn op prestatie, maar waar het 
plezier in de sport de overhand heeft.  
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Zoals u elders in het Jaarverslag kunt lezen, hebben er afgelopen jaar weer vele 
evenementen, voetbalkampen en toernooien voor de jeugd op AFC plaatsgevonden. 
We zijn de dames van de Evenementencommissie, Natascha Pinto-Parsser, Joanie 
Bosman, Karin Barendse en Kelly Groenteman zeer erkentelijk voor hun inzet en 
organisatorische ondersteuning. 
 

- Kampioenen 
Met zoveel jeugdteams is het geen verrassing dat er diverse teams kampioen zijn 
geworden, waaronder JO10-2, JO13-5, JO13-6, JO18-1 (met promotie naar de Derde 
divisie), JO21 (met promotie naar de Derde divisie). 
 
In de jongste categorieën worden door de KNVB de standen niet gepubliceerd, maar 
ook daar zijn teams die zo vaak hebben gewonnen dat ze bij de bovenstaande 
successen mogen worden geteld. 
 
- Toernooien 
Naast het Mini WK en het Dick van der Klaauw toernooi werd er ook door diverse 
jeugdteams aan een aantal andere toernooien meegedaan. Zo was de M013-1 
succesvol op het jaarlijkse toernooi om de Desto Diva Cup in Utrecht. Dat zelfde 
MO13-1 team won overigens ook een vriendschappelijke van Ajax MO13-1en wist 
tevens in het Olympisch Stadion het ‘NextGen-toernooi’ te winnen. Kortom, een zeer 
succesvolle groep meiden waar we in de toekomst vast nog meer van zullen horen. 
 
De JO12-3 won op overtuigende wijze het prestigieuze Pinkstertoernooi van 
voetbalshop.nl, welk toernooi voor de tweede maal georganiseerd werd op het 
voetbalcomplex van de KNVB in Zeist. Binnenkort zal de beker, die groter is dan de 
Champions League beker, op AFC te bezichtigen zijn. 
 
- Overschrijvingen/aanmeldingen  
Het einde van het voetbalseizoen betekent voor de jeugdcommissie en administratie 
nog niet het einde van de vele werkzaamheden. Want aan het eind van het seizoen 
vragen vele jeugdleden overschrijving aan en krijgen we ook een grote stroom van 
nieuwe aanmeldingen van jongens en meisjes die graag lid van AFC willen worden. 
 
De administratieve afhandeling van een en ander geschiedt grotendeels handmatig 
en vereist daarom veel tijd. Helaas hebben we niet genoeg ruimte om alle 
aanmeldingen te honoreren. Voor bepaalde leeftijdsgroepen hebben we de ‘poort’ 
zelfs dicht moeten houden. 
 
Een mooi seizoen ligt achter ons. Nu eerst vakantie voor de jeugdcommissie, trainers 
en coördinatoren en dan gaan we al weer snel beginnen met de voorbereidingen voor 
het nieuwe seizoen. 
 
- Senioren (een bijdrage van Sebo Woldringh) 
De seniorentak van AFC op de zaterdag én zondag is ongekend groot. Met maar liefst 
24 elftallen, te weten zondag 2 t/m zon 11 en zat 1 t/m zat 10 + 4 veteranenteams. 
Voor zover bekend, is er geen amateurclub met zoveel actieve seniorenelftallen. En 
dan is daar ook nog de Heerendivisie (165 man), die iedere twee weken op de 
vrijdagavond 7x7 spelen. 
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De zaterdag 1 is kampioen geworden in 2023, maar mocht van de KNVB niet 
promoveren naar de 1e klasse. Een nieuwe regel (?), die aangaf dat twee eerste teams 
niet in de 1e klasse of hoger mogen spelen. Dit heeft tot gevolg gehad dat een hoop 
spelers zaterdag 1 hebben verlaten.  
 
De zondag 3 uit seizoen 22/23 heeft de plaats van zaterdag 1 overgenomen en wisten 
eigenlijk bij voorbaat al dat het een moeilijk seizoen zou gaan worden.  
Maar ook een mooie uitdaging. En ondanks een mooie eindsprint, onder leiding van 
de later in het seizoen ingestapte trainer Wessel Colijn, is degradatie naar 3e klasse 
in de promotie/degradatiewedstrijden een feit geworden. Gelukkig keren volgend 
seizoen een paar oud-AFC’ers terug op het nest om te gaan strijden voor promotie 
naar 2e klasse. 
 
De overige zaterdag en zondag elftallen zijn eigenlijk allemaal vriendenteams. En heel 
veel teams spelen al jarenlang samen. Maar AFC blijft als club ook voor nieuwe spelers 
enorm gewild. En maar liefst vier complete teams (85 man) mochten wij op de zondag 
verwelkomen. Dit zijn meestal teams van oud-studenten, die naar Amsterdam 
komen, gaan werken en in het weekend lekker willen voetballen. En dan natuurlijk 
bij AFC!  
 
Op de drukke zaterdag is er helaas al jaren geen ruimte meer voor nieuwe teams. En 
wedstrijden, met aanvangstijdstip 17.15 uur, is eerder normaal dan uitzondering. 
Iedere week is het voor wedstrijdzaken (Xander Kristel), de Scheidsrechters-
commissie (onder auspiciën van Gerrit Altena) en de Senioren-commissie weer een 
aardige puzzel om alle wedstrijden ingedeeld te krijgen. Hulde!  
 
Ook zijn we dit seizoen begonnen met het fluiten van elkaars wedstrijden, bij 
afwezigheid van een AFC-referee. Dit is positief opgepakt door de teams. Zoals ook 
twee keer een captainsoverleg heeft plaats gevonden. Een meer dan nuttig overleg 
wat de onderlinge band tussen de aanvoerders en de teams zeker heeft versterkt. 
 
Verder gedurende het seizoen heeft de seniorencommissie weer een aantal gezellige 
activiteiten mogen organiseren met een openings-BBQ, diverse optredens van een 
“zangertje of zangeres “. En de traditionele afsluiting van het seizoen met de Be 
Friends Cup. 
 
Zonder uitzondering, hebben alle teams en de seniorencommissie bestaande uit Max 
Flam, Patrick Reddering en Buwe Halbertsma voor de zondag en Emiel Neter, Jack 
Huiman, Tom Huisman, Roy van Dijk en Sebo Woldringh voor de zaterdag, er weer 
een mooi seizoen van gemaakt. En in het bijzonder mag nog vermeld worden de 
kampioenschappen van een zondag 3 en zaterdag 3. 
 
Dank aan Jeroen Brussee, bestuurslid senioren en aan alle AFC-vrijwilligers die de 
senioren hebben bijgestaan. 
 
Een goede (sport)zomer toegewenst en blijf doortrainen. 
 
- Tradities en Evenementen 
Dat AFC een vereniging die rijk aan tradities is en waar jaarlijks tal van evenementen 
worden georganiseerd, kunt u wel afmeten aan onderstaand overzicht. 
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- Voetbalkampen  
De voetbalkampen van AFC zijn reuze populair. Zowel AFC-leden en niet leden kunnen 
zich inschrijven. De kampen zijn voor de jeugd van 6 tot en met 13 jaar.  
 
Vijf dagen plezier waarin verschillende spelvormen, trainingen en toernooien worden 
afgewerkt en daarnaast ook aandacht wordt besteed aan samenspel. Op de 
donderdag staat de legendarische “water-dag” op het programma. Speciaal voor deze 
dag wordt het complete sportpark omgebouwd tot waterpretpark met onder andere 
glijbanen, buikschuifbanen en tal van andere wateronderdelen. 
 
Een groot compliment aan Mathijs van den Hazel, Roan van Geelen, Xander Kristel, 
en Wilan Westerhof, die het stokje van Lars Folkertsma hebben overgenomen en de 
organisatie prima voor elkaar hadden. 
 
- Vrijwilligers van het Jaar 
Op 6 september vond op ons buitenterras een zeer geslaagde vrijwilligersavond plaats 
onder het genot van een hapje en een drankje verzorgd door onze onvolprezen 
Horeca staf.  
 
De oorkonden voor “Vrijwilliger van het Jaar” werden uitgereikt aan Till Kolle, 
scheidsrechter bij de lagere AFC teams en aan Mark Ziekman, die jarenlang 
elftalleider bij de diverse jeugdelftallen is geweest. Zoals bij vele evenementen het 
geval is, was Tom Poederback ook hier van de partij om een en ander voor de website 
op plaat vast te leggen. 
 
- Marien Willemsen Memorial 2023 
Op 13 Oktober werd op het hoofdveld van AFC een ‘Marien Willemsen memorial’ - 
friendly match tegen ABN AMRO gespeeld, met aansluitend een BBQ. Marien 
Willemsen overleed in april 2023 op 38 jarige leeftijd aan de gevolgen van kanker. 
Zelden heb ik zo’n indrukwekkende en drukbezochte uitvaart meegemaakt.  
 
Marien Willemsen was een uitermate aimabel persoon en als lid van AFC zeer geliefd 
en gewaardeerd. Hij was ook een begaafde ‘wingback’ met voetballend vermogen en 
een groot spelinzicht. Als eerste elftal speler schopte hij het tot 135 wedstrijden, 
nadat hij eerder als prof voor Telstar en Omniworld (later Almere City) was 
uitgekomen. Zijn opleiding genoot hij bij AZ waar hij nog onder Louis van Gaal heeft 
getraind.  
 
Ook bij zijn werkgever ABN-AMRO was Marien Willemsen zeer geliefd en die waren 
dan ook in grote getale aanwezig. Onder de voetballers waren ook een aantal oude 
makkers uit zijn AZ en Telstar tijd. Het zegt genoeg over de persoon Marien 
Willemsen. Het moet zijn vrouw Tamar en de kinderen goed gedaan hebben om op 
deze memorabele avond omringd te zijn door zovelen die hen een warm hart 
toedragen. 
 
- Herfst tweedaagse 
Onder niet al te beste weersomstandigheden werd, verdeeld over 2 groepen, voor de 
spelertjes in de Eredivisie & Champions League respectievelijk de jeugd van O8 tot 
en met O12, op 23 en 24 oktober de Herfst 2-daagse georganiseerd. 
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Zo’n 150 jongens en meisjes konden genieten van tal van attracties, zoals de super-
keeper met de grote handschoenen, de stormbaan met glijhelling, de bowling met 
kegels, het renparcours en het op de lat schieten op een klein doeltje. Daarnaast werd 
er uiteraard ook nog gevoetbald. 
 
Ondanks het mindere weer voor onze jongsten toch een zeer geslaagd evenement. 
 
- Zilveren Ploeg 
Voor de 66e keer vond op vrijdag 3 november de bijeenkomst van de Zilveren Ploeg 
plaats. Met 115 man was de opkomst zondermeer goed te noemen.  
 
De gezellige borrel werd luister bijgezet door de Amsterdamse accordeonist André 
Vrolijk, aangeboden door Bob Duis. Hierna werd genoten van een uitstekend verzorgd 
diner en werden onderwijl de nieuwkomers Jasper Akkerman, David Bijlsma, Mike 
van Doesburg, Elja Rengers, Maurice Loonstein, Pieter Scholten en Michiel Temmink 
geïnstalleerd. Het totaal aan leden die 25 jaar of langer lid zijn van AFC staat nu op 
222.  
 
De geslaagde avond werd afgesloten met een dankwoord van voorzitter Brian 
Speelman aan de organisatoren, te weten Brian van Gelder, Michiel Reddering en 
Robert Gehring. Hierna werd door de aanwezige bestuurs- en ereleden het clublied 
ingezet en schalde het “Ik heb u lief mijn AFC, gij telt in aller harten mee” door het 
AFC clubhuis. 
 
Een woord van dank ging ook uit naar onze horecabrigade die er mede voor zorgden 
dat een ieder heeft genoten.  
 
- Sinterklaasviering 
Op woensdag 29 november was er hoog bezoek voor de kleinste AFC’ers en wel van 
Sinterklaas en zijn Pieten. De kinderen hadden de tijd van hun leven en zo moet het 
natuurlijk ook zijn. 
 
- Kienen 
Op vrijdag 15 december 2023 stond het clubhuis bol van gezelligheid tijdens een 
nieuwe editie van ons ‘Kien’-team, ‘De Toppers”, bestaande uit Michael Parsser, 
Benjamin Pinto, Alain Leons, Tommy van Kampen en Jeroen Brussee.  
 
Grote dank gaat ook dit jaar weer uit naar de vele sponsors die dit evenement met 
vele en waanzinnig mooie prijzen telkens weer tot een daverend succes maakt. Ook 
hulde aan ons horecapersoneel dat de vele aanwezigen gedurende de lange avond 
van drank en bittergarnituur heeft voorzien. En uiteraard was ook huisfotograaf Tom 
Poederbach met AFC-camera van de partij. 
 
- Kerstdiner 
Ook afgelopen seizoen werd het befaamde Kerstdiner voor onze O14 en O15 teams 
georganiseerd. Een razend populair event dat zoals gewoonlijk erg goed wordt 
bezocht. Ruim 200 jongens en meiden, die chique gekleed aan tafel gingen, genoten 
van een heerlijke maaltijd. Hoogtepunt van de avond was de komst van onze ‘mistery 
guest’.  
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Dit keer betrof het (toen nog) Vitesse speler Million Manhoef, die van 2011 (E3) tot 
2016 (C2) bij AFC in de jeugd voetbalde. Inmiddels heeft hij Vitesse omgeruild voor 
het Engelse Stoke City waar hij tot 2027 onder contract staat. Na een interview met 
Benno Nihom en de vele selfies kon de quiz beginnen, die uiteindelijkdoor het team 
van de O14-3 werd gewonnen. Dank gaat uit naar alle vrijwilligers en onze horeca 
staf die deze mooie traditie weer tot een groot succes hebben weten maken. 
 
- Nieuwjaars Sixes 
Op Nieuwjaarsdag vond traditioneel de Sixes plaats. Zo’n 30 man, jong en oud, gaf 
acte de présence. Ook hier was onze huisfotograaf Tom Poederbach weer van de partij 
om mooie plaatjes te schieten, te bezichtigen op de website. Er waren 4 teams elk 
van 7 spelers: Estland, Finland, Kazachstan en Luxemburg. Na afloop was er de 
prijsuitreiking met een aantal fraaie cadeaus en dat alles onder het genot van een 
drankje en een oliebol of appelflap van onze onvolprezen horeca. Een mooie traditie. 
 
- AFC 129 jaar 
Vanwege de KNVB Bekerwedstrijd tegen Vitesse die door de KNVB was vastgesteld 
op de verjaardag van onze mooie club en niet verplaatst kon worden, moesten we 
het Jaardiner met een week uitstellen. 
 
Onze voorzitter heeft op 18 januari wel samen met zijn voorganger Ad Westerhof en 
medebestuursleden Nino Ockhuysen en Ernst-Pieter Knüpfer een bezoek gebracht aan 
het graf van onze oprichter Schaf Scheepens. Een traditie die met respect in ere wordt 
gehouden. 
 
De dames konden wel op de verjaardag van onze club hun traditionele jaardiner 
houden. Met ongeveer 200 dames werd er in het café Americain op het Leidseplein in 
Amsterdam tot in de late uurtjes een prachtig feest gevierd. 
 
- Jaardiner  
In een fraai omgetoverd clubhuis, met dank aan het Horecateam onder leiding van 
Remco Post en Danielle Timmerman, werd het Jaardiner, een week later dan gepland, 
alsnog gehouden Met zo’n 160 man een prima opkomst. Ronald Koster was voor de 
derde maal in successie onze tafelpreses en dit ging hem bijzonder goed af. 
 
Tijdens het Jaardiner werd bekendgemaakt dat het contract met trainer Benno Nihom 
met een jaar wordt verlengd. Onder het motto “wie de jeugd heeft, heeft de 
toekomst” sprak de voorzitter lovende woorden aan het adres van onze hoofdtrainer, 
die diverse jeugdspelers in het team heeft ingepast.  
 
Ook waren er lovende woorden voor onze jeugdcommissie, die het telkenmale voor 
elkaar krijgt het reilen en zeilen van de vele jeugdteams in goede banen te leiden. De 
voorzitter benadrukte nog maar eens dat de vele evenementen die voor de jeugd 
georganiseerd worden, elk jaar weer een groot succes vormen. U leest hier elders in 
het verslag meer over. 
 
De voorzitter bedankte tot slot Ronald Koster, Remco Post, David Westerhof, Nino 
Ockhuysen, Danielle Timmerman, Ad Westerhof, Henny Kottmann en Joost van 
Doolen voor de voortreffelijke organisatie van het jaardiner. 
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- Laureaten 
De Goed Genoeg Award werd uitgereikt aan Derek van der Vlugt en Jochen Blaffert 
die samen al sinds jaren de competitie van de Heeren Divisie organiseren en hiervan 
een groot succes hebben gemaakt. 
 
Met gemiddeld 150 deelnemers verdeeld over 16 teams, is het duidelijk dat de Heeren 
Competitie binnen AFC erg populair is geworden. In ons clubhuis heerst er na de 
wedstrijden in de derde helft altijd een bijzonder gezellige sfeer, hetgeen een 
waardevolle verrijking is voor de sociale dimensie. 
  
De Henne Boskamp Nobel Prijs werd aan John Hazel toegekend, die vanwege zakelijke 
verplichtingen helaas niet bij het Jaardiner aanwezig kon zijn. 
 
De voorzitter memoreerde dat John Hazel vanaf het begin bij de AFC’er betrokken is 
geweest als bladcoördinator en daarnaast als schrijver ook zijn steentje bijdraagt. Het 
samenvoegen van de Persmap met de AFC'er is een slimme zet geweest, en toont 
zijn vermogen aan om verschillende aspecten van de club op een succesvolle manier 
te integreren. En voorts dat zijn inzet bij de Commerciële commissie, als speler bij de 
Klassieke Veteranen en leider van het team van zijn zoon, een mooi beeld geeft van 
zijn veelzijdige bijdrage binnen AFC. 
 
Tot slot werd Ernst-Pieter Knüpfer, (bijna) 10 jaar lang secretaris, tot Lid van 
Verdienste benoemd. Hij werd daarbij onder andere geroemd voor zijn toewijding, 
integriteit en bewonderenswaardige vastberadenheid om aan de waarde en normen 
binnen onze vereniging vast te houden. 
 
De geslaagde avond werd afgesloten met de speech van aanvoerder Milan Hoek van 
het Eerste, die zijn licht liet schijnen over de verrichtingen van zijn team. Hierna 
traden bestuur en ereleden naar het podium om ons clublied “ik heb u lief mijn AFC” 
in te zetten. 
 
- 4 mei herdenking 
Op 4 mei herdenken wij traditiegetrouw de AFC- en ACC-leden die het leven lieten in 
de Tweede Wereldoorlog. Ook dit jaar kwamen wij bijeen in ons clubhuis waar 
voorzitter Brian Speelman een indrukwekkende speech hield. Deze was enerzijds 
gestaafd op ervaringen uit zijn eigen familie en deels aan de hand van het uitgebreide 
onderzoek dat ons Lid van Verdienste Max Flam heeft verricht over AFC’ers en ACC’ers 
die tijdens de Tweede Wereld Oorlog zijn omgekomen. Aansluitend werd er door de 
voorzitters van AFC en ACC, Brian Speelman en Wim Pielage, onder toezicht van 
ongeveer 80 aanwezigen een rouwkrans gelegd bij het oorlogsmonument.   
Het oorlogsmonument op AFC werd in 2023 uitgebreid met een tweetal plaquettes 
met daarop alle namen van AFC’ers en ACC’ers die tijdens de Tweede Wereld Oorlog 
zijn omgekomen en waarvan er 23 tot voorkort nog niet bekend waren.  
 
Inmiddels is er ook een publicatie verschenen, vervaardigd door Machiel van der 
Woude. Een en ander is gebaseerd op het eerder genoemde onderzoek van Max Flam, 
dat tot stand is gekomen door onder andere de uit het archief bewaarde ledenlijsten 
van vóór, tijdens en na de oorlog met elkaar te vergelijken. De hulp van ons erelid 
Edwin Geluk was bij deze enorme klus van grote waarde. 
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Het is AFC eraan gelegen onze oorlogsslachtoffers die het hoogst mogelijke offer 
brachten voor onze vrijheid in de lengte der jaren op 4 mei te blijven herdenken.  
 
- Dick van der Klaauw toernooi 
Op zondag 26 mei werd voor de 9e maal in successie het Dick van der Klaauw toernooi 
voor de O9 en O10 selectieteams georganiseerd. 
 
Onder de deelnemende verenigingen waren wederom diverse oude verenigingen 
waaronder HVV (1883), Victoria (1893), HBS (1893), Ajax (1900) en ADO (1905). 
Daarnaast waren ook minder bekende verenigingen zoals PCVC (1932), Oranje 
Nassau (1932) en SCPB’22 (2022) uitgenodigd. 
 
De teams waren volledig aan elkaar gewaagd en in beide finales viel de beslissing pas 
bij het nemen van strafschoppen. BFC (1920) werd winnaar bij de O10. SCPB’22 werd 
niet alleen winnaar bij de O9, maar was ook de best presterende vereniging van de 
dag. Zij mochten dan ook de Dick van der Klaauw wisseltrofee in ontvangst nemen. 
 
Een zeer geslaagd toernooi, met leuk en spannend voetbal. Onze dank gaat uit naar 
onze jeugdige organisatoren Dani en Dillon Bijlsma, Taco van Zelm en Wilan 
Westerhof.  
 
- Be Friends Cup 
Op woensdag 29 mei werd weer de traditionele Be Friends Cup voor alle 
seniorenteams verspeeld. Op deze afsluiting van het seizoen deden liefst 24 
seniorenteams mee, zo’n 240 spelers en werden in totaal 46 wedstrijden gespeeld. 
Er werd gezellig, sportief en natuurlijk ook wel fanatiek op halve velden in een 7x7 
bezetting gespeeld.  
 
De grote Be Friends Cup werd gewonnen door de Zaterdag 5 en de Veteranen 35+1.  
Na afloop stond er een uitgebreid Italiaans/Grieks diner klaar, geheel in lijn met de 
Conference League finale tussen Olympiakos - Fiorentina (uitslag 1-0). En als kers op 
de taart was daar zangeres Angelina, die menig voetje van de vloer kreeg. 
 
Een speciaal woord van dank aan de scheidsrechters, fysio Wim Crouwel, Marian 
Jansen, Xander Kristel, de keukenbrigade onder leiding van Justin de Lange,  
fotograaf Tom Poederbach, de Amsterdamsche Business Club, Severin voor de prijzen 
en de seniorencommissie voor de prima organisatie. 
 
Alle deelnemers kregen als herinnering een paar badslippers met AFC-logo.  
 
- Ridderborrel 
Traditioneel vindt op de eerste dinsdag van april op AFC een Ridderlunch plaats. Van 
deze traditie werd dit jaar afgeweken en in de plaats daarvan kwamen de Ridders op 
dinsdag 4 juni op AFC bijeen voor een Ridderborrel met BBQ. 
 
Het gezelschap van Oer-AFC’ers telt liefst 98 leden waarvan er 48 aanwezig waren. 
Dit jaar bereikten 7 AFC’ers de mijlpaal van 50 jaar lidmaatschap, te weten: Benno 
Honsdrecht, Brennus van der Klaauw, Brian Speelman, Hans de Wijs jr., Hans Elias, 
Ivo Niehe en Jan-Willem Bronwasser. 



16 
 

Een uitermate geslaagd evenement getuige de foto’s op de website, verzorgd door 
Tom Poederbach. De organisatie lag ook dit jaar in de vertrouwde handen van Edwin 
Geluk en Frank Reddering. 
 
- Gouden Ballen 
Op woensdagavond 12 juni vond op het hoofdveld de Gouden Ballen wedstrijd plaats. 
Aanwezig waren de kampioenen van 1961, 1963, 1967, 1969, 1974, 2001, 2010, 
2014 en 2019, en ook oud-spelers met meer dan 100 wedstrijden in het Eerste. Met 
ruim 87 jaar was Robbie Duis de oudste van het gezelschap. 
 
Liefst 35 spelers deden mee aan de wedstrijd, die hoe kan het ook anders van een 
prima niveau was en werd gewonnen door …. AFC. ☺ Dank gaat uit naar het arbitrale 
trio bestaande uit scheidsrechter Karel Kuijvenhoven, Gerrit Altena en Till Kolle. 
  
Met 100 genodigden en een goedverzorgde BBQ op het terras was het ouderwets 
gezellig. Alle aanwezigen werden toegesproken door onze voorzitter en erelid Henk 
Bijlsma. 
 
De organisatie lag in handen van Bob Duis, Henk Bijlsma, Jeroen Brussee en Robert 
Gehring. Ook een woord van dank aan de niet nader te noemen sponsoren. 
 
- Onze website 
Na de winterstop werd onze nieuwe website geïntroduceerd. Een uiterst moderne 
website, die met de nieuwste technologie gemaakt is en ook makkelijker te 
onderhouden is. Wat deze website uniek maakt, is de geautomatiseerde vulling van 
pagina’s door de informatie die wij van de KNVB ontvangen. Onze teampagina’s zijn 
daardoor altijd up-to-date.  
 
Dit project was een flinke klus en is mede tot stand gekomen dankzij de vele 
inspanningen van Brian Speelman, Danielle Timmerman, David Westerhof, Ger van 
Caspel en Hans Elias. Het resultaat mag er zeker zijn, dank! 
 
- Commissies en vrijwilligers 
AFC telt vele commissies die bestaan uit vrijwilligers. Sommige commissies 
vergaderen met grote regelmaat, andere komen nauwelijks bijeen. AFC prijst zich 
gelukkig met de tijd en inzet die de commissieleden, veelal belangeloos, aan AFC 
besteden.  
 
- Scheidsrechters 
Ons scheidsrechterskorps bestaat ook louter uit vrijwilligers. Zij onderscheiden zich 
door uit passie voor hun hobby en uit pure clubliefde zich wekelijks in te zetten en tal 
van wedstrijden te fluiten.  
 
Helaas is de spoeling aan scheidsrechters steeds dunner aan het worden. Uit pure 
noodzaak worden wedstrijden van de lagere seniorenteams dikwijls gefloten door 
spelers uit een ander AFC team. 
 
Wij zijn maar wat blij met alle vrijwilligers op AFC en super trots op het trouwe groepje 
onbezoldigde vrijwilligers, waarvan wij weten dat zij AFC een warm hart toedragen. 
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- Wedstrijdtafel 
Ook in het afgelopen seizoen verzorgden Marian Janssen op zaterdag en het duo Paul 
Ravelli en Jan Wortel op zondag de wedstrijdtafel, bijgestaan door Dennis Bijlsma. Zij 
ontvingen in het weekend de aanvoerders van onze eigen teams en die van de 
tegenstanders, en ook de trainers, elftalleiders en scheidsrechters. Wij bedanken hen 
voor hun betrokkenheid met de teams en het uitvoeren van deze belangrijke functie. 
Overigens hebben Paul Ravelli en Dennis Bijlsma zich meerdere malen bereid getoond 
om af en toe als scheidsrechter op te treden, zodat geplande wedstrijden toch 
doorgang kunnen vinden. Het siert hen. 
 
- Kleedkamers 
De benedenruimte waar zich de kleedkamers bevinden is het territorium van Hassan 
el Markouchi. Voor alle AFC’ers een vertrouwd gezicht. Hassan is eveneens een van 
die stille krachten die onmisbaar is op AFC  Met grote toewijding zorgt hij ervoor dat 
de kleedkamers er na iedere wedstrijd weer naar behoren uitzien. Daarnaast verricht 
hij allerlei hand- en spandiensten, zorgt hij ervoor dat alle teams van een kopje thee 
of limonade worden voorzien, de ballen op spanning zijn en houdt hij een oogje in het 
zeil. Alle teams worden elke zaterdag en zondag uitstekend opgevangen en begeleid. 
En met zo’n 50 wedstrijden in een weekend is dat een niet te benijden klus. Dank 
daarvoor Hassan, je werk wordt zeer gewaardeerd. 
 
- Henny Kottmann nu definitief met pensioen 
Het zat er al enige tijd aan te komen dat Henny Kottmann, onze Verenigingsmanager, 
definitief zou gaan stoppen. In het vorige jaarverslag maakte ik al melding van het 
feit dat Henny een stapje terug zou doen en nog maar een aantal uren per week 
werkzaam zou zijn op onze administratie.  
 
Maar dat werden er al gauw meer omdat er vanzelfsprekend een beroep op Henny 
werd gedaan. Zo stond hij bij de thuiswedstrijden van het Eerste nog altijd bij de 
poort, verrichtte hij op de administratie nog altijd vele werkzaamheden, waaronder 
de ondersteuning bij het verwerken van de nieuwe leden, de overschrijvingen, het 
bijhouden van de ledenlijst en ga zo maar door.  
 
In de 15 jaren dat Henny Kottmann in functie was als onze Verenigingsmanager heeft 
hij een enorme kennis opgedaan en een schat aan ervaring opgebouwd. Henny was 
voor velen een vraagbaak. Gelukkig gaat zijn kennis en ervaring niet verloren, want 
Henny, AFC-Ridder en Lid van Verdienste, is een AFC’ er in hart en nieren. 
 
Op 1 juni  werd op feestelijke wijze afscheid van Henny genomen onder aanwezigheid 
van zijn vele AFC vrienden. Henny werd met lovende woorden toegesproken door 
bestuursleden Brian Speelman en Remco Post, met wie hij intensief heeft 
samengewerkt. Daarna was het woord aan Henny die van de gelegenheid gebruik 
maakte en zijn AFC levensloop toelichtte. Lid geworden van AFC op z’n tiende, als 
voetballer schopte hij het tot het Eerste, als trainer zwaaide hij een aantal jaren de 
scepter over het Eerste en via het bedrijf Bonnit van ons erelid Kees Gehring belandde 
hij als Verenigingsmanager op de administratie. Een functie die hij al die jaren met 
verve heeft vervuld. 
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Onze voorzitter sprak van “een einde van een tijdperk” en “Henny is AFC en AFC is 
Henny”. Henny, hartelijk dank namens alle AFC’ers en geniet van je welverdiende 
pensioen. 
 
- Joost van Dolen 
Afgelopen jaar is Joost van Dolen in dienst getreden bij AFC als Algemeen Manager. 
Hij zal nu, na de pensionering van Henny Kottmann, de taken van de 
Verenigingsmanager overnemen. Wij wensen Joost, zelf nog actief voetballer bij de 
Veteranen 2, veel succes. 
 
- Onze huisfotografen 
Tom Poederbach en Ineke de Haan verzorgen de vele foto’s die gemaakt worden van 
de wedstrijden van alle AFC teams en evenementen. Ook hier geldt dat dit een 
enorme aanvulling oplevert voor ons fotoarchief, waar we in de lengte van jaren 
plezier aan zullen beleven. Wij bedanken hen voor de vele uren die zij in AFC steken. 
 
- De AFC’er 
Tom Poederbach levert ook een grote bijdrage aan ons fraaie magazine, de AFC’er, 
zowel redactioneel als qua fotografie. De AFC’er is een initiatief van en geproduceerd 
dor de Commerciële Commissie van AFC en kent in John Hazel een meer dan 
bekwame redacteur en bladcoördinator. 
 
Op zaterdag 16 september, voorafgaand aan de wedstrijd AFC – Quick Boys werd 
editie 6 van De AFC’er gecombineerd met de 40e uitgave van de Seizoengids 
2023/2024 (voorheen geheten de Persmap), gepresenteerd. De presentatie werd 
geleid door Jan van Galen, lid van onze Mediacommissie. De eerste twee exemplaren 
werd aan voorzitter Brian Speelman en trainer/coach Benno Nihom uitgereikt.  
 
- Commerciële Zaken 
Seizoen 2023-2024 was commercieel gezien weer een succesvol jaar. Met de steun 
van 37 AFC Vriendelijke Bedrijven, 41 bordsponsoren en 112 Amsterdamsche 
Business Clubleden is er weer een belangrijke financiële steun voor AFC gerealiseerd. 
 
Sinds dit seizoen heeft er een aanpassing plaatsgevonden in de sponsorpropositie. De 
basis van iedere samenwerking is het lidmaatschap van de Amsterdamsche Business 
Club, waarbij een sponsor daarna uit de diverse sponsormogelijkheden kan kiezen. 
De achterliggende gedachte is om de Amsterdamsche Business Club nóg beter en 
prominenter op de kaart te zetten. 
 
Het aantal leden van de Amsterdamsche Business Club is ook toegenomen, mede 
door alle activiteiten die er worden georganiseerd. Wij kunnen trots zijn op onze 
succesvolle Businessclub. 
 
Mooi om te zien dat de animo groot is voor de events, die een uitgelezen mogelijkheid 
bieden om te netwerken. Afgelopen seizoen weer de traditionele Sponsor BBQ, een 
‘Pitlane Walk’ bij de Formule 1 op Zandvoort, voor de 1e keer het AFC ‘Padel’ toernooi 
en een Business Club lunch in de Green Gastro Bar. Ook kregen alle leden een 
arrangement aangeboden bij de KNVB beker wedstrijden van ons eerste elftal. Dit 
jaar maar liefst 3 wedstrijden, thuis tegen PEC Zwolle en uit tegen Volendam en 
Vitesse. Kortom, de Amsterdamsche Business Club is volop in beweging! 
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De ingezette koers gaan wij het komend seizoen continueren en het streven en 
uitdaging is om er een nóg succesvoller jaar van te maken! 
 
- Sportparkzaken  
Het was een bewogen jaar ten aanzien van de bouwwerkzaamheden aan de Zuidas 
met veel veranderingen qua entree en parkeerproblemen in de buurt. 
Ook het stallen van (bak)fietsen , scooters en Biro’s op ons complex is een uitdaging 
gebleken en baart ons zorgen. 
 
Wij zijn constant in gesprek met de gemeente om verbeteringen aan te geven en de 
problemen kenbaar te maken.  
 
De volgende bouwfase in de komende 6 maanden zal de aanleg van de Ravellaan 
worden waar een “kiss and ride” beleid met betrekking tot parkeren zal worden 
toegepast. Ook zal het uitgraven van de gracht tegen onze gevel van de fietsenstalling 
aan en richting het oosten (richting EY) plaats gaan vinden. 
 
Ten aanzien van het clubgebouw constateren wij dat het onderhoud en repareren van 
vernielingen en/of gebruiksschade een grote kostenpost is. Dit baart ons grote 
zorgen. Sommige van onze leden nemen het kennelijk niet zo nauw met de omgang 
van onze spullen en eigendommen. Doeltjes die niet (netjes) worden opgeruimd na 
een training of over het kunstgras worden gesleept, kleedkamers waar sporen van 
vernieling optreden, tafels en terrasmeubilair waar op gehost wordt en deuren die uit 
de spanning ontzet worden. Het schort aan de juiste mentaliteit en dat is een uiterst 
kwalijke zaak.  
 
Er zijn het afgelopen jaar diverse investeringen gedaan. Zo is het geluid op het terras 
en de velden verbeterd door de aanschaf van nieuwe boxen. Ook is er het afgelopen 
jaar geld beschikbaar gesteld  voor de aanschaf van 2 BBQ’s, een buitenbar en 
verrijdbare bartafels.  
 
Daarnaast heeft ons bestuurslid Remco Post de nodige reparaties uitgevoerd, 
waaronder aan het buitenmeubilair dat waar mogelijk ‘hufterproof’ is gemaakt. We 
zijn Remco veel dank verschuldigd want zijn vele hand- en spandiensten besparen de 
club enorm veel geld. 
 
- Materiaal  
Ten aanzien van “Materiaal” zijn wij verheugd te kunnen aankondigen dat een dezer 
dagen het contract met Voetbalshop / Nike zal worden verlengd. 
 
- Horeca  
De Horeca is sinds 7 jaar in eigen beheer. De kwaliteit van de maaltijden is door de 
inhuur van professionele koks, Niels Lagas en Mo Daoudi, van een prima gehalte en 
dat is te merken in de omzet. Daarnaast beschikken we over prima barpersoneel 
dat dagelijks haar handen vol heeft. Wij zijn hen allen zeer dankbaar. 
 
Justin de Jong is als bedrijfsleider in de plaats gekomen voor Danielle Timmerman, 
die nu als Event Manager werkzaam is op ons kantoor. Daarnaast ondersteunt zij ook 
de Commissie Commerciële Zaken, de Horeca en de Jeugdcommissie. 
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- Dochtervereniging ACC  
De Amsterdamsche Cricket Club (ACC), opgericht in Café de IJsbreker op 5 maart 
1921 behoort anno 2024 nog altijd tot één van de meest toonaangevende cricket 
clubs in Nederland.  
 
In seizoen 2023 kwam ACC met 7 senioren teams en 5 jeugdteams uit in 
competitieverband. Er bestaat een toenemende animo voor cricket in Nederland. 
Bijna alle verenigingen maken een groei door, welke voornamelijk wordt veroorzaakt 
door de grote aanwas van Aziatische spelers. Zo ook bij ACC. ACC prijst zich gelukkig 
over drie (gras)velden te kunnen beschikken, hetgeen nagenoeg een unicum is in 
Nederland. Andere verenigingen zijn daar reuze jaloers op. Zo wordt er bij clubs als 
HBS, HCC (deels) en Quick Hg. op kunstgras gespeeld. 
 
Het Eerste wist zich in de reguliere competitie, uitkomend in de Topklasse, na de 
eerste competitiehelft te plaatsen voor de kampioenspoule (top 6). Dit betekende dat 
zij zich al vroeg in het seizoen verzekerd wisten van behoud van het Topklasse schap. 
Uiteindelijk eindigde ACC op een verdienstelijke vijfde plaats, daarmee 
gerenommeerde clubs als Excelsior, HBS en VRA achter zich latend.  
 
In de T20 competitie wist het vlaggenschip degradatie niet te ontlopen. De 
voornaamste oorzaak was het niet mee kunnen spelen van onze ‘overseas 
professional’, oud-Zuid-Afrikaans International, Heino Kuhn, die als assistent-coach 
van het Nederlands elftal in het buitenland verbleef. Een enorme domper. 
 
Zowel ACC 2 en ACC 3 wisten kampioen te worden met als gevolg dat zij in het huidige 
seizoen in de Eerste Klasse resp. Overgangsklasse uitkomen. Zondermeer een knappe 
prestatie. 
 
Het clubleven kende afgelopen seizoen geen bijzondere evenementen, al werd er door 
de weeks volop gespeeld in de T20 competitie voor de lagere teams. Hier wist ACC 
de finale te bereiken, al moesten wij onze meerdere erkennen in VVV. Ook werd weer 
meegedaan aan de gezellige ‘Halfway’- competitie met clubs Bloemendaal, Rood en 
Wit en VRA. Een bijzonder gezellige en sociale competitie waarbij de derde inning niet 
geheel onbelangrijk is. 
 
Met zo’n 60 jeugdleden is ACC ook een vooraanstaande speler bij de Jeugd. De jongst 
jeugd doet mee aan de Tip & Run en de door de KNCB bij de verenigingen in Noord-
Holland georganiseerde cricket carrousels. Spelvreugde staat hierbij voorop. 
 
Van de O17 hebben al 2 jeugdleden, Mark Wolfe en Tibo Balk, hun debuut gemaakt 
in ACC 1, een prima ontwikkeling. 
 
Ook heeft ACC wederom een jeugdtour naar Engeland georganiseerd. Met 2 ACC 
teams, aangevuld met jeugdspelers van andere verenigingen, hebben zij een 
onvergetelijke ervaring opgedaan. De verslagen en foto’s op de ACC website spreken 
hierbij boekdelen. 
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In het huidige seizoen is de competitie gestart met de T20 vanwege deelname door 
het Nederlands elftal aan het WK T20.  
 
ACC 1 wist door te dringen tot de halve finale, die vanwege de vele regenbuien werd 
ingekort tot een 5 overs wedstrijd. Rood en Wit was ons helaas de baas en ook de 
gelukkige winnaar in de finale, die niet kon worden uitgespeeld. 
 
In de pas begonnen 50 overs competitie heeft ACC 1 twee wedstrijden verloren en 
werden twee wedstrijden vanwege de vele regen afgelast. ACC heeft dit seizoen 3 
overseas professionals, twee jonge talenten, Ben van der Merwe (18) en Guy Sheena 
(22) uit Zuid-Afrika en een meer ervaren speler, Izhaan Syed (26) uit India. Het feit 
dat sommige clubs wel 4 tot 6 betaalde (buitenlandse) krachten hebben aangetrokken 
maakt de competitie een stuk zwaarder. Onze jongens zullen dan ook alle zeilen bij 
moeten zetten. De overige teams doen prima mee in hun afdelingen. 

  
- Vrienden Biljart Club (VBC) 
De Vrienden Biljart Club komt elke maandagavond getrouw bijeen in het clubhuis en 
heeft met de verjonging die vorig jaar is ingezet een nieuwe impuls gekregen. Ik heb 
me laten vertellen dat er grote talenten tussen zitten en de moyennes stijgen met de 
week. 
 
Naast het onderlinge biljarten op de maandagavonden worden er ook wedstrijden 
gespeeld tegen de biljarters van de bevriende, oude verenigingen Kon. HFC en HBS. 
De VBC bestaat sinds 13 november 1941 en telt 20 leden. 
 
- In Memoriam 
Tot groot verdriet van nabestaanden en vrienden moest in het afgelopen seizoen 
afscheid worden genomen van de volgende AFC’ers: 
 
Op 4 juli 2023 op de leeftijd van 76 jaar Hans Loonstijn - AFC Ridder en oud-
Eerste elftalspeler – 67 jaar lid. 
 
Op 18 augustus 2023 op de leeftijd van 80 jaar Robert Domhof – AFC Ridder – 70 
jaar lid. 
 
Op 22 augustus op de leeftijd van 84 jaar Arthur Reddering – AFC Ridder en oud-
bestuurslid – 74 jaar lid. 
 
Op 30 oktober 2023 op de leeftijd van 76 jaar Hans Slaap – AFC Ridder, Lid van 
Verdienste en oud-bestuurslid – 66 jaar lid. 
 
Op 15 november 2023 op de leeftijd van 92 jaar Henk van der Jagt – Lid van 
Verdienste en ontvanger van de Mr. Henne Boskamp Nobelprijs – 48 jaar lid. 
 
Op 17 januari 2024 op de leeftijd van 85 jaar Bennie Muller – Lid van de Zilveren 
Ploeg. 
 
Op 11 februari 2024 op de leeftijd van 82 jaar Ernst Huisman – AFC Ridder en oud-
Eerste elftalspeler – 60 jaar lid. 
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Op 27 maart op de leeftijd van slechts 20 jaar Louise van Nimwegen – speelster 
van Vrouwen 2. 
 
Al deze AFC’ers zullen in onze herinneringen blijven voortleven. 
 
- Slotwoord 
En hiermee sluiten wij het seizoen af. Een seizoen waarin het clubleven weer volop tot 
bloei kwam en AFC op alle fronten goed zichtbaar was, mede getuige de hoge 
klasseringen van onze standaardteams.  
 
Ons sportpark wordt nog omgeven door een bouwput en dat zal nog wel even zo blijven. 
Er vinden naast het voetbal vele andere activiteiten plaats en ons clubhuis en horeca 
lenen zich daar uitstekend voor. We mogen ons rijk prijzen met het fraais wat we 
hebben, maar gelet op het kostbare onderhoud is het noodzaak dat we er met z’n allen 
zuinig mee omgaan.  
 
Het is hartverscheurend dat we in aanhoudende trend afscheid hebben moeten nemen 
van zoveel gewaardeerde AFC-vrienden. Sommigen op een gerespecteerde leeftijd, 
maar te vaak ook geheel onverwachts.  
 
In een harder wordende maatschappij is ons aller AFC een plaats waar we bijeenkomen, 
waar vrienden elkaar treffen en nieuwe vriendschappen worden gesloten. Laten we dicht 
bij elkaar blijven en genieten van onze mooie club en alles wat zij ons te bieden heeft. 
 
Ik wens alle leden, sponsoren, donateurs en andere betrokkenen vooral een fijne 
vakantie en alvast een gezond en sportief seizoen 2024-2025. 
 
Namens het bestuur van AFC, 
Ernst-Pieter Knüpfer, secretaris 
 
Amsterdam,  
Juni 2024 
 
 
 


